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       Ζητήματα Νεράϊδας στο Δημοτικό Συμβούλιο Καρδίτσας… 

      Ερώτηση Γεννάδιου & απαντήσεις του Δημάρχου Τσιάκου… 

______________________________________________________ 

Συνεδρ Δημοτ Συμβ Δήμου Καρδίτσας  / ΤΡΙΤΗ 16 ΑΠΡΙΛΙΟΥ 2024 / ΒΡΑΔΥ  

 

……..2η Ειδική Συνεδρίαση Λογοδοσίας Δημοτικής Αρχής (16/4/2024)….. 

…Βίντεο στο Youtube… από… 0:00:01’… έως … 2:47:35’ 

………………………………………………………. 

…………………………………………………………. 

 

…στην συνεδρίαση αυτή (2η Λογοδοσία) ο νόμος έλεγε να συζητηθούν μόνο 10 ερωτήσεις… 

οι ερωτήσεις που κατατέθηκαν ήταν όμως 12… έγινε κλήρωση και βγήκαν εκτός δύο 

ερωτήσεις… να μην συζητηθούν… βγήκαν η 4 και η 10… η 4 δυστυχώς ήταν η δική μας για 

τα ανεπιτήρητα… ο δήμαρχος Τσιάκος είπε όμως ότι… προχωράει η διαδικασία… και ότι 

σύντομα θα μισθώσουν χώρο για να τα πηγαίνουν… όσα συλλαμβάνονται … επί λέξη είπε…  

…μπορεί και στο επόμενο Συμβούλιο… να υπάρχει θέμα… με το οποίο να μισθώσουμε… 

χώρο για να τα πάμε… καταλαβαίνετε δηλαδή ότι… η διαδικασία έχει προχωρήσει… 

……………………………………………………………………. 

_________________________________ 
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………………………………………………………………. 

……………………………………………………………… 

…4. Ανεπιτήρητα παραγωγικά ζώα. Ζητήματα που ανακύπτουν και αντιμετώπιση (ερωτών: 

Ιω. Γεννάδιος, δημ. σύμβουλος μειοψηφίας)… 

………………………………………………………..….. 

……………………………………………………………….. 

 

……………χχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχ………………….. 

 

………..χχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχ………………… 

 

                       ΤΡΙΤΗ 16 ΑΠΡΙΛΙΟΥ 2024 

…2η Ειδική Συνεδρίαση Λογοδοσίας Δημοτικής Αρχής (16/4/2024) 

………………………………………………………………………………… 

…απόσπασμα Βίντεο στο Youtube… από… 00:03:42’… έως … 00:17:07’ 

……………………………………………………………………………….. 

…00:03:42’…ΠΡΟΕΔΡΟΣ Δ.Σ… λοιπόν προχωράμε στην κλήρωση… το 4…(το τράβηξε ο 

δήμαρχος)… και το 10… το 4 και το 10 βγαίνουν από το πρόγραμμα… (3:55’)…  

…00:04:17’…ΠΡΟΕΔΡΟΣ Δ.Σ… τώρα θέλω να σχολιάσω κάτι πρίν αρχίσουμε… 

ειλικρινά… δεν ήθελα σε καμία περίπτωση εγώ προσωπικά να κληρωθεί το 4… 

διότι…(4:32’)… είναι μία ερώτηση… που έχει τεθεί από τον κο Γεννάδιο… που είναι μία 

ερώτηση… εσείς όλοι της ΛΑΣΥ… έχετε θέσει 5 ερωτήσεις… που στην ουσία είναι 19… 

λοιπόν δεν μπορεί να συνεχιστεί αυτό το πράγμα… εγώ δεν μπορώ να τις λογοκρίνω… και 

να μη  τις βάλω… στην πρόσκληση… αλλά το θεωρώ άδικο και έναντι των υπολοίπων 

συναδέλφων… οι οποίοι κατά κανόνα… τήρησαν τον κανονισμό… (5:00’) …τώρα 

πραγματικά εγώ αισθάνομαι άσχημα… που κληρώθηκε η ερώτηση του κου Γεννάδιου… να 

μην συζητηθεί… λοιπόν… δήμαρχε & αντιδήμαρχοι… έχετε μπροστά την πρόσκληση… 

έχετε δεί τις ερωτήσεις…  απαντήστε…(5:14’)… αν πιστεύετε ότι θα πρέπει να απαντήσετε 

σε όλα… αυτά που έχουν τεθεί… ή κακώς κάνω αυτόν τον πρόλογο…   



…00:05:30’…ΓΕΝΝΑΔΙΟΣ… δεν… δεν πειράζει που κληρώθηκε η συγκεκριμένη 

ερώτηση… μπορούμε να επανέλθουμε… έτσι και αλλιώς… είχε γίνει και ερώτηση… όταν 

έλειπα εγώ…  από τον κο Σβάρνα… απλά… (5:43’) …αφού μου επιτρέπετε… μία μονόλεπτη 

δήλωση… ο σχεδιασμός αυτής της ειδικής συνεδρίασης… φαίνεται ότι δεν πηγαίνει καλά σε 

όλη την Ελλάδα… κ.λ.π…  

…………………………………………..     

 

…00:15:50’…ΔΗΜΑΡΧΟΣ… υπάρχουν ερωτήσεις που με χαροποιούν… πραγματικά… 

διότι υπάρχουν δημοτικοί σύμβουλοι που σκέπτονται κατ’ αυτόν τον τρόπο… και πρέπει να 

υπάρξουν… και πολλοί μιμητές…θα ακούσετε τις ερωτήσεις και θα καταλάβετε… 

(16:00’)… για ποιες ερωτήσεις μιλάω… οι οποίες έχουν πρόσημο… πάντα θετικό… 

λοιπόν… τέλος πάντων… να ξεκινήσουμε… να εφαρμόζουμε τον κανονισμό…να γίνονται οι 

ερωτήσεις… όπως πρέπει να γίνονται… (16:12’)… ούτως ή άλλως σε μια εβδομάδα θα 

έχουμε συνεδρίαση του Δημοτικού Συμβουλίου... αυτές οι 2 ερωτήσεις θα έρθουν στο 

Δημοτικό Συμβούλιο… (16:20’)… σε μια εβδομάδα… σε 5 μέρες… γιατί νομίζετε ότι δεν 

θέλουμε… εμείς να απαντήσουμε στην ερώτηση του κου Τέγου… η οποία… πραγματικά 

είναι μια αξιόλογη ερώτηση… έτσι… και στην ερώτηση που… για τα ανεπιτήρητα… η οποία 

έχει… (16:33’)… επί 4 χρόνια… συζητιέται… μπορεί και στο επόμενο Συμβούλιο… να 

υπάρχει θέμα… κε Γεννάδιε… με το οποίο να μισθώσουμε… χώρο για να τα πάμε… 

καταλαβαίνετε δηλαδή ότι… η διαδικασία έχει προχωρήσει… εμείς θα θέλαμε να 

απαντήσουμε… αλλά δεν γίνεται… (16:48’) λοιπόν να προχωρήσουμε πρόεδρε… και να μην 

χάνουμε χρόνο…  

…να δείξουμε στον κόσμο ότι εδώ ήρθαμε να επιλύσουμε προβλήματα… (17:03’)… και όχι 

τίποτα άλλο…  

…00:17:07’…ΠΡΟΕΔΡΟΣ Δ.Σ….ξεκινάμε με το πρώτο θέμα… 

 

……………χχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχ………………….. 
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Για την προσεχή Τρίτη 16 Απριλίου και ώρα 5.30 μ.μ. έχει οριστεί η δεύτερη λογοδοσία του 

2024 από πλευράς Δημοτικής Αρχής Καρδίτσας σε ειδική συνεδρίαση. 

Α. ΘΕΜΑΤΑ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΣΥΜΒΟΥΛΩΝ 

1. Πορεία υλοποίησης μεγάλων έργων που σχεδιάζει ο Δήμος Καρδίτσας, χρηματοδοτικά 

εργαλεία, σε ποιό στάδιο βρίσκονται οι αποκαταστάσεις από τον Daniel ιδιαίτερα στον 

αγροτικό χώρο (ερωτών: Κων. Λαμπρόπουλος, δημ. σύμβουλος πλειοψηφίας) 

2. Μετά τις αναπλάσεις που υλοποιεί ο Δήμος Καρδίτσας σε πλατείες και πεζoδρόμους 

χρειάζεται ίσως να υπάρξει συστηματικότερος έλεγχος στην τήρηση των κανονισμών που 

αφορούν σε διελεύσεις οχημάτων, ώρες φορτοεκφόρτωσης, τραπεζοκαθίσματα κλπ. Επιπλέον 

τι γίνεται με την ελεγχόμενη στάθμευση; Υπάρχουν κάρτες στα σημεία πώλησης; (ερωτώσα: 

Ευ. Καραγιάννη, δημ. σύμβουλος πλειοψηφίας ) 

3. Μπορεί η δημοτική αρχή να μας ενημερώσει πoιές εξελίξεις υπάρχουν σχετικά με την 

κατασκευή νέoυ κτιρίου για το ειδικό δημοτικό σχολείο της Καρδίτσας; (ερωτών: Κων. 

Κολοβός, δημ. σύμβουλος πλειοψηφίας) 

 

4. Ανεπιτήρητα παραγωγικά ζώα. Ζητήματα που ανακύπτουν και αντιμετώπιση 

(ερωτών: Ιω. Γεννάδιος, δημ. σύμβουλος μειοψηφίας) 

 

5. Θεματικά πάρκα: Μοχλός ανάπτυξης για μια πόλη; Δημιουργία διαπαραταξιακής ομάδας 

με σκοπό τη διοργάνωση θεματικών πάρκων (ερωτών: Ιω. Παπανικολάου, δημ. σύμβουλος 

μειοψηφίας ) 

6. Πολυετής προγραμματισμός ανθρώπινου δυναμικού δημόσιας διοίκησης 2025-2028 του 

Δήμου Καρδίτσας (ερωτών: Εκτ. Γάζος, δημ. σύμβουλος μειοψηφίας) 



7. Πυροπροστασία των δασών, αλσών και άλλων εκτάσεων στην περιοχή και ευθύνη του 

Δήμου Καρδίτσας εν όψει έναρξης της αντιπυρικής περιόδου (ερωτών: Κων. Αρχοντής, δημ. 

σύμβουλος μειοψηφίας) 

8. Ένταξη κοινοτήτων στο δίκτυο ύδρευσης της ΔΕΥΑΚ με υδροδότηση από τις λίμνες της 

περιοχής (ερωτών: Αθ. Μακροστέργιος, δημ. σύμβουλος μειοψηφίας) 

9. Μονιμοποίηση των συμβασιούχων του Δήμου Καρδίτσας (ερωτώσα: Πην. Μπούτα, δημ. 

σύμβουλος μειοψηφίας) 

10. Ακύρωση του διαγωνισμού αναβάθμισης υφιστάμενων υποδομών συστήματος άρδευσης 

και η κατάσταση του αρδευτικού δικτύου στην ευθύνη του Δήμου Καρδίτσας (ερωτών: Αρ. 

Τέγος, δημ. σύμβουλος μειοψηφίας) 

11. Ανάπλαση και αξιοποίηση των κτηρίων και του περιβάλλοντος χώρου του πρώην 

στρατοπέδου Λουμάκη (ερωτών: Κων. Ξυλομένος, δημ. σύμβουλος μειοψηφίας ) 

12. Ο σχεδιασμός της Δημοτικής Aρχής για την αντιμετώπιση των διαχρονικών 

προβλημάτων των Κοινοτήτων και η έγκαιρη απόδοση της ΣΑΤΑ (ερωτών: Θ. Καλιάς, δημ. 

σύμβουλος μειοψηφίας) 

Β. ΘΕΜΑΤΑ ΠΡΟΕΔΡΩΝ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

1. Αποχέτευση ομβρίων υδάτων (ερωτώσα: Μ. Μπασιακούρα, Δ.Κ Παλαιοκκλησίου) 

2. Αποκατάσταση ζημιών της απόφραξης ρέματος στο ύψος της πλατείας της κοινότητας 

Πορτίτσας που προκλήθηκαν από την κακοκαιρία Daniel και διαμόρφωση του χώρου στην 

αρχική του μορφή προς χρήση των δημοτών (ερωτώσα: Ειρ. Μπελάγια, Δ.Κ Πορτίτσας) 

3. Καθαρισμός αρδευτικών καναλιών και απομάκρυνση φερτών υλικών από την κακοκαιρία 

Daniel (ερωτών: Κων. Κρανιώτης, Δ.Κ Μακρυχωρίου) 

Σύμφωνα με την ΥΠ.ΕΣ. εγκ.98/8182/26.01.2024 “Κατά την έναρξη της συνεδρίασης, στην 

περίπτωση που έχουν υποβληθεί συνολικά πάνω από δέκα (10) θέματα από δημοτικούς 

συμβούλους και πάνω από δύο (2) θέματα από προέδρους δημοτικών κοινοτήτων, 

διενεργείται δημόσια κλήρωση από το προεδρείο από την οποία προκύπτουν τα θέματα που 

θα εγγραφούν τελικά στην ημερήσια διάταξη και θα συζητηθούν. Από τα θέματα της 

κλήρωσης, μέχρι τρία (3) θέματα πρέπει να αποτελούν πρόταση των δημοτικών συμβούλων 

της πλειοψηφίας. Στην περίπτωση που έχουν υποβληθεί συνολικά κάτω από δέκα (10) 

θέματα από τους δημοτικούς συμβούλους εγγράφονται στην ημερήσια διάταξη και 

συζητούνται, ανεξαρτήτως εάν έχουν υποβληθεί από συμβούλους της μειοψηφίας ή της 

πλειοψηφίας του δημοτικού συμβουλίου”. 

 

……………χχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχ………………….. 

 

…………χχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχ…………………… 

 

_________________________________ 

Karditsalive / ΣΑΒΒΑΤΟ 13 ΑΠΡΙΛΙΟΥ 2024 / 08:04’ 

Άγραφα: Ξεκινά πιλοτικό πρόγραμμα με τοποθέτηση περιλαιμίων στα αιγοπρόβατα για 

την απώθηση των λύκων 

……………..Κατερίνα Καλαντζή. …………Ήδη βρέθηκαν δύο εθελοντές κτηνοτρόφοι και 

αναμένεται να τοποθετηθούν στις αρχές του καλοκαιριού περίπου 200 περιλαίμια με 

ενσωματωμένο υποδοχέα φερομόνης και 400 φιαλίδια φερομόνης. Το συγκεκριμένο σύστημα 

που θα μπει σε όλα τα αιγοπρόβατα λειτουργεί απωθητικά προς τον λύκο όταν αυτός φτάνει 

στο κοπάδι. Όπως σημειώνει η κυρία Καλαντζή «οι συστάσεις και οι πληροφορίες είναι πάρα 

πολύ καλές και ελπίζουμε να αποτελέσει την λύση». Την ίδια στιγμή βεβαίως η Περιφέρεια 

Στερεάς Ελλάδας σε συνεργασία με τους δήμους προσπαθούν μέσω των πανεπιστημίων αλλά 

και των φορέων που ασχολούνται με αυτά τα ζητήματα, να συντονίσουν τη δράση τους έτσι 

ώστε να υπάρξει μία καταγραφή στις αγέλες των λύκων και στα αριθμητικά τους δεδομένα 

αλλά και τη χωροταξική τους κατανομή……… 

…το κόστος σ’ αυτή την φάση είναι ιδιαίτερα υψηλό και ξεπερνά και τα 20 ευρώ το κάθε 

περιλαίμιο, γεγονός το οποίο σύμφωνα με τους κτηνοτρόφους «δεν είναι ένα κόστος που 

μπορεί να αντέξει ο κάθε κτηνοτρόφος».………………………………………………. 

 



_________________________________ 
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………4. Ανεπιτήρητα παραγωγικά ζώα. Ζητήματα που ανακύπτουν και αντιμετώπιση 

(ερωτών: Ιω. Γεννάδιος, δημ. σύμβουλος μειοψηφίας)…….. 

……………………………………………………… 

 

_________________________________ 

ΕΥΡΥΤΑΝΙΚΑ ΝΕΑ / ΤΕΤΑΡΤΗ 3 ΑΠΡΙΛΙΟΥ 2024 / ΣΕΛ. 15 

Κατασκευάζει στάβλο για τα ανεπιτήρητα ζώα ο Δήμος Καρπενησίου 
Σε θέση που ενέκρινε και το Δασαρχείο Καρπενησίου, ο δήμος αναμένεται να 
κατασκευάσει ειδική εγκατάσταση για την προσωρινή φιλοξενία ζώων μέχρι την 
εκποίηση ή την επιστροφή τους στον ιδιοκτήτη τους 
Το θέμα των ανεπιτήρητων αναπαραγωγικών ζώων στον Δήμο Καρπενησίου έρχεται 
και πάλι στο προσκήνιο. Τούτη τη φορά έχει να κάνει με την απόφαση του δήμου για 
την κατασκευή ειδικής σταβλικής εγκατάστασης για την προσωρινή φύλαξη των 
ζώων. 
Όπως πολλάκις έχουν καταγράψει σε ρεπορτάζ τους τα Ευρυτανικά Νέα, συχνά, τα 
ζώα (βοοειδή και αιγοπρόβατα κατά κύριο λόγο), περιφέρονται ανεξέλεγκτα εντός 
χωριών και οικισμών, σε κήπους, αυλές σπιτιών, προκαλώντας ρύπανση, ζημιές σε 
περιουσίες, (περιφράξεις, τοίχους, οπωροφόρα δέντρα, καλλιέργειες κ.α.), ενώ 
παράλληλα κινούνται και σε κεντρικούς δρόμους, αποτελώντας κίνδυνο για τους 
οδηγούς - ιδίως τις νυχτερινές ώρες. 
Σύμφωνα με το πιο πρόσφατο ρεπορτάζ της εφημερίδας, στις 28 Φεβρουαρίου 2024 
(αρ. φυλ. 1091), ο δήμος είχε προβεί στην «επέμβαση - επιχείρηση αναισθησίας και 
περισυλλογή ανεπιτήρητων αιγών στη Π.Ε. Προυσού», όπως ήταν και ο ακριβής 
τίτλος της υπηρεσίας, με το ποσό των 2.976 ευρώ, υπηρεσία που ανατέθηκε σε 
Κτηνίατρο με έδρα την Κοζάνη. 
Υπενθυμίζεται στο σημείο αυτό ότι οι δήμοι, υποχρεούνται, μεταξύ άλλων, να 
μεριμνούν για την περισυλλογή, μεταφορά, φύλαξη, διατροφή και διατήρηση των 
ανεπιτήρητων παραγωγικών ζώων, μέχρι την ολοκλήρωση των απαιτούμενων 
διαδικασιών «για την καθ’ οιονδήποτε τρόπο εκποίηση ή σφαγή ή επιστροφή τους 
στον ιδιοκτήτη τους», όπως τονίζεται. Για τον σκοπό αυτό, οι δήμοι οφείλουν να 
ιδρύουν και να λειτουργούν κτηνοτροφική εκμετάλλευση, επιτρεπόμενης της 
συνεργασίας με άλλα νομικά πρόσωπα ή φυσικά πρόσωπα, σε ιδιόκτητους ή 
μισθωμένους ή παραχωρημένους από το Δημόσιο ή την Περιφέρεια ή από ιδιώτες 
χώρους. Σύμφωνα με τη νομοθεσία, για να λειτουργήσει η προαναφερθείσα 
κτηνοτροφική εκμετάλλευση, χορηγείται στον δήμο κωδικός εκμετάλλευσης. 
Έτσι, με ομόφωνη απόφαση της Δημοτικής Επιτροπής στις 20 Μαρτίου 2024, 
εγκρίθηκε αρχικά η κατασκευή σταβλικής εγκατάστασης, σύμφωνα με τις διατάξεις 
της παρ. 2 του άρθρου 1 του Ν. 4056/2012 (πρόχειρο κατάλυμα ζώων) για τα 
ανεπιτήρητα παραγωγικά ζώα, καθώς και η διαδικασία που θα ακολουθηθεί 
προκειμένου να υλοποιηθεί η κατασκευή της σταβλικής εγκατάστασης. 
Καθώς ο Δήμος Καρπενησίου διαθέτει ήδη - έπειτα από ενέργειες που έγιναν σε 
παρελθόντα έτη - κωδικό εκμετάλλευσης, αποφασίστηκε να κατασκευαστεί σταβλική 
εγκατάσταση, διότι, πέρα από την υποχρέωση που έχει ο δήμος να διαθέτει τέτοιες 
υποδομές, τονίστηκε το γεγονός ότι ο στάβλος θα παραμείνει στην ιδιοκτησία του 
δήμου. Έπειτα από τις σχετικές ενέργειες, το Δασαρχείο Καρπενησίου χορήγησε την 
με αριθμό πρωτ. 111377/4.03.2024 έγκριση επέμβασης σε δημόσια έκταση δασικού 
χαρακτήρα για σταβλική εγκατάσταση για τα ανεπιτήρητα παραγωγικά ζώα του 
Δήμου Καρπενησίου, στη θέση «Πλατανιάς» της Δ. Κ. Καρπενησίου. 
Η έγκριση επέμβασης για την εν λόγω εγκατάσταση αφορά δημόσια έκταση δασικού 
χαρακτήρα εμβαδού 2.000 τ.μ. και χορηγήθηκε με συγκεκριμένους όρους και 



υποχρεώσεις. Συγκεκριμένα, η έγκριση επέμβασης ισχύει για δεκαπέντε (15) έτη από 
την ημερομηνία εγκατάστασης, με δυνατότητα παράτασής της, ενώ ο Δήμος 
Καρπενησίου υποχρεούται μέσα σε έξι (6) μήνες το αργότερο από την εγκατάστασή 
του, να κατασκευάσει την σταβλική εγκατάσταση που θα αποτελεί πρόχειρη 
κατασκευή, όπως αυτή προσδιορίζεται από τις σχετικές διατάξεις. 
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